



Protokoll styrelsemöte 2023-06-14

Närvarande: Cecilia Engblom, Lena Andersson, Mats Bjellsäter, Göran Wängelin, Sandra Wängelin, Bengt Göran Broström, Sara Wesslén, Berndt Sparrwardt, Marianne Spegel, Neil Fossett (G4G), Katarina Pahlin

§1 Mötets öppnande

Cecilia Engblom, ordförande för mötet, hälsade välkommen.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 3 G4G information

- Stort tack till Marianne och Lena som har fixat så fina blommor.
- Asfalteringen är klar.
- Planering inför tävlingen 5-6 augusti pågår med Tävlingskommittén. Kostnad för tält tas av G4G. Det saknas frivilliga, och om vi inte kan få dem från medlemmarna kan G4G köpa in hjälpen. Då vill man ha den ersättning vi får från förbundet.
- Utslagsplatsen på hål 18 är ännu inte klar. Det går inte att slå ut från ordinarie tee, för det hamnar bollar vid Klubbhuset. Ytterligare en stolpe är beställd.
- Greenerna är inte lika snabba som för några veckor sedan. Det beror på att man inte kan klippa ner greenerna när det är så varmt och torrt som det är nu.
- Restaurangen stänger ibland lite tidigare. Det är en lönsamhetsfråga, och man får se hur resultatet ser ut efter juni.

§ 4 Ekonomi

- Vi betalar idag för Swish, vilket vi inte använder. Lena undersöker om det går att ta bort.
- Lena undersöker om vi kan placera en del av våra pengar på ett sätt som ger viss ränta.

§ 5 Hemsida

- Cecilia har pratat med Lena om att varje nyhet ska ha ett datum, vilket Lena ska ordna.
- Katarina pratar med Lena om statistik för besökare på hemsidan, samt om att ändra telefonnumret till kansliet.
- Den kommitté som vill ha någon information på Facebook skickar det till Cecilia, så lägger hon upp det.

§ 6 Information kommittéer

Seniorkommittén

- Varje onsdag är det 50-60 deltagare. En stor andel stannar och äter lunch efteråt. Evenemanget är mycket uppskattat.
- Det har gått lite långsamt vissa veckor, så lite tips om hur man kan snabba på spelet (Ready golf) har delats ut. Detta var mycket uppskattat.

Damkommittén

- Damträffen gick av stapeln 12/6. Det var drygt 25 deltagare, och det var mycket uppskattat. Man tittar på att eventuellt ha en till träff under hösten.
- I övrigt körs tisdagsgolven.

Herrkommittén

- Tisdagsgolven är i full gång tillsammans med Damkommittén. Det är 12-15 deltagare varje vecka. Det är uppehåll under juli (gäller även Frukostgolven).
- Seriespelet är igång.

Regel- och handikappkommittén

- Regel- och handikappkommittén upplever att det finns ett behov av en regelutbildning på klubben. Ett bra tips är att ladda ner appen. Man kommer att prata med Louise och Sandra om att ha någon form av utbildning. Berndt och Henrik pratar ihop sig om att ordna regelvandring i närtid.
- Man arbetar med att hjälpa till med markeringar och sådant inför tävlingen 5-6 augusti.

Tävlingskommittén

- Nästa stora tävling är 5-6 augusti, och därefter KM.
- Frågan om tävlingsledare till KM är inte löst ännu. Cecilia lägger ut lite information om detta i sitt utskick.

Klubbkommittén

- Allt rullar på med vattning och sådant.
- Sommarens stora tävling är ÄMMA.

§ 7 Övriga frågor

- Orange teekulor på hål 9 står ibland i vägen för de som slår ut på röd tee. Regel- och handikappkommittén ser till teekulorna sätts längre isär.
- Vi har ansvaret för administrationen kring tävlingen 5-6 augusti. G4G är behjälpliga med detta. Vi har eventuellt möjlighet att dela ut några wildcards. G4g undersöker vilka som uppfyller handikappkravet.
- Vad gäller de parkeringar som är vikta till Klubbmästare är vi överens om att man ska vara medlem i klubben vid årsskiftet året efter för att ha sina parkeringar kvar. Styrelsen undersöker vilka som är medlemmar.

§ 8 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet.

Ordförande återkommer med datum för höstens möten.

Underskrift/justering

.....
Cecilia Engblom, ordförande

.....
Katarina Pahlin, sekreterare